
Protokół nr XIX/2016

z obrad XIX Sesji Rady Gminy Godkowo  kadencji 2014-2018 odbytej 

dnia 23 czerwca 2016 roku 

Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Dziki o godz. 10:00 otworzył XIX Sesję

Rady Gminy Godkowo kadencji 2014-2018. Stwierdził jej prawomocność, gdyż na stan 14

Radnych w sesji uczestniczyło 12 Radnych – lista obecności - załącznik nr 1 do niniejszego

protokołu. 

Następnie Przewodniczący powitał:

-  Wójta Gminy Pana Andrzeja Bondaruka,

− Panią Skarbnik Bożenę Makuch,

− Kierowników referatów i jednostek organizacyjnych,

− Kierownika Zarządu Dróg w Elblągu z siedzibą w Pasłęku Pana Marka Rogulskiego,

− Radnych Powiatowych Panią Henrykę Dzika i Pana Andrzeja Sidor,

− Sołtysów.

Lista gości zaproszonych na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad. pkt 2.  Odczytanie porządku obrad

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji:

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2.  Odczytanie porządku obrad.

3.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym.

4.  Interpelacje i wnioski Radnych.

5.  Zapytania mieszkańców gminy.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godkowo

na lata 2016-2019.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Godkowo na 2016 rok.

8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę

i  zbiorowe  odprowadzenie  ścieków  na  okres  od  01  sierpnia  2016  roku  do  31  lipca

2017 roku.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania
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z wykonania budżetu Gminy Godkowo za 2015 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania

budżetu Gminy za 2015 rok.

11.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski Radnych.

12. Odpowiedzi na zapytania mieszkańców.

13. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji.

14. Zakończenie obrad.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie

przedstawionego porzadku obrad. Nikt z zebranych nie zgłosił uwag.

Ad. pkt 3.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym

Wójt przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie od 26 maja 2016 r. do 23 czerwca

2016 r. zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt 4.  Interpelacje i wnioski Radnych

Radni nie zgłosili żadnych wniosków w trakcie sesji. Wszystkie wnioski zostały zgłoszone na

posiedzeniu komisji.

  

Ad. pkt 5.  Zapytania mieszkańców gminy

Sołtys  miejscowości Miłosna Pan Jerzy Szmit zapytał  Kierownika Zarządu Dróg o

możliwość przywiezienia na drogę w miejscowości Miłosna przyczepy żwiru.

Kierownik Zarządu Dróg zobowiązał się do obejrzenia danego miejsca i podjęcia stosownej

decyzji.

Sołtys  miejscowości  Plajny  Pani  Barbara  Zadworna  powiedziała,  że  nie  zostały

założone barierki  na moście,  który był  remontowany kilkanaście  lat  temu.  Dodatkowo na

danym moście obsuwają się kamienie.

Sołtys  miejscowości  Stojpy  Pan  Bogdan  Chopjecki  poprosił  Pana  Wójta

o podstawienie ciągnika z przyczepą w miejscu remontowania drogi. Przypomniał, że wciąż

brakuje drogowskazu do Stojp od strony Braniewa.

Pan Wójt zadeklarował się, że podstawi ciągnik z przyczepą i  pracownikiem.

Sołtys  miejscowości  Osiek  Pani  Urszula  Maj  zapytała  Pana  Kierownika  o  plany
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dotyczące remontu drogi Burdajny-Karwiny. Dodatkowo koło Pani Złomańczuk na drodze po

deszczu stoi  woda. Pani Sołtys  podziękowała Panu Wójtowi za posprzątanie wsi,  chociaż

według niej mieszkańcy sami powinni dbać o porządek na chodniku na wysokości swojej

posesji. 

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych zadeklarował, że jak tylko będzie dostępna na tym

terenie równiarka to postara się zlikwidować tą stojącą wodę. Natomiast jeśli chodzi o remont

drogi to jest ustalony porządek i Zarząd Dróg musi się do niego dostosować. Takie inwestycje

są bardzo kosztowne i wymagają czasu na ich zaplanowanie i wykonanie.

Pan Wójt dodał, że w trakcie trwania jego aktualnej kadencji ta droga nie zostanie zrobiona.

Istnieje szansa, że zostanie ona zrobiona w następnej kadencji. 

Nauczyciel  Gimnazjum  w  Dobrym  oraz  Radny  Powiatowy  Pan  Andrzej  Sidor

powiedział, że te drogi powiatowe, które są na terenie naszej Gminy miały być zrobione do

2018-2020 roku, jednak jest to nierealne. Są to jednak olbrzymie koszty, którym nikt nie jest

w stanie sprostać. Realiami dzisiejszymi jest zrobienie chociaż części dróg. 

Dodatkowo  odczytał list otwarty od Grona Pedagogicznego Gimnazjum w Dobrym do Pana

Wójta, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Grono Pedagogiczne Gimnazjum w Dobrym zarzuca Panu Wójtowi zorganizowanie konkursu

na Dyrektora Gimnazjum bez porozumienia z nimi – bezpośrednio współpracującymi z Panią

Dyrektor. W imieniu Grona Pedagogicznego Pan Sidor zapytał, dlaczego Pan Wójt nie znalazł

czasu na spotkanie z nauczycielami, mimo wystosowanych dwóch zaproszeń.  

Pan Wójt wyraził zaskoczenie taką postawą nauczycieli. Cały czas czekał na zaproszenie na

Uroczyste Zakończenie Roku Szkolnego do Gimnazjum, jednak nie otrzymał go. Pan Wójt

zaznaczył, że cały czas prowadzi współpracę z Panią Dyrektor, która według niego powinna

być łącznikiem pomiędzy organem prowadzącym a gronem pedagogicznym. Dodał, że Pani

Dyrektor  od  dawna  wiedziała  o  zamiarze  ogłoszenia  konkursu  na  Dyrektora  Gimnazjum.

Zarządzenie w tej sprawie było podane do wiadomości publicznej. Pan Wójt zaznaczył, że

przeprowadzenie konkursu wprowadza zdrową atmosferę, a sama Pani Dyrektor bierze udział

w tym konkursie, przez co ma szanse sprawować te funkcję w dalszym ciągu. Pan Wójt daje

możliwość innym osobom na zostanie Dyrektorem, jednocześnie nie odbiera tej możliwości

obecnej  pani  Dyrektor.  Dodatkowo  konkurs  będzie  przeprowadzany  również  w  Szkole

Podstawowej w Godkowie. 

Pan Sidor zaznaczył, że on nie wyraża własnej opinii tylko opinię Grona Pedagogicznego.

Poprosił  o odpowiedź dlaczego Pan Wójt  dwukrotnie  nie  zjawił  się  na zaproszenie przez

grono pedagogiczne, co spowodowało, że nauczyciele poczuli się potraktowani lekceważąco.

3



Dodatkowo poczuli się zignorowani poprzez brak wytłumaczenia dlaczego Pan Wójt nie chce

z nimi rozmawiać. Po ostatnim spotkaniu była prośba, aby Pan Wójt został chwilę w celu

przeprowadzenia rozmowy z nauczycielami, z czego pan Wójt nie skorzystał.

Pan Wójt przeprosił za to, że nie wybrał się do Rady Pedagogicznej Gimnazjum w Dobrym.

Jeszcze będzie czas na naprawienie tego błędu i podjęcie próby wypracowania wspólnego

zdania. Niebawem konkurs zostanie rozstrzygnięty.  Pan Wójt zadeklarował, że chciałby tę

szkołę  utrzymać.  Pochwalił  Panią  Dyrektor  i  Grono  Pedagogiczne  za  zagospodarowanie

Szkoły, jednak zaznaczył, że szkoła to nie tylko mury, ale przede wszystkim dzieci w niej

uczące się. Nasuwa się pytanie, gdzie są dzieci, które mogłyby się tam uczyć i dlaczego jest

ich coraz mniej.

Pani Barbara Zadworna, jako członek Rady Rodziców zaznaczyła, że to nie jest wina szkoły,

że dzieci wybierały inne gimnazja, tylko to jest wina dowozów. Dzieci były dowożone w taki

sposób,  że  wracały  do  domu  o  godzinie  17.  Dodatkowo  w  szkole  wcześniej  panował

wewnętrzny konflikt i z tego względu rodzice nie chcieli tam dzieci posyłać. Pani Zadworna

sama miała co do tego wątpliwości. 

Pan Wójt wyraził nadzieje, na znalezienie wspólnego języka. Zaznaczył, że bardzo mu zależy

na  utrzymaniu  tej  szkoły,  nie  ma  zamiaru  jej  likwidować.  Podjęta  wcześniej  próba

reorganizacji  została  zażegnana,  gdyż  stwarzała  dużo  kontrowersji.  Co  do  stanowiska

Dyrektora  widać,  że  nauczyciele  popierają  obecną  Panią  Dyrektor.  Konkurs  jest  zdrową

rywalizacją. Dzięki temu nie pozostaną żadne wątpliwości co do wyboru i nie będzie można

zarzucić  bierności  Wójtowi.  Każdy  zainteresowany  otrzyma  swoją  szansę  na  zostanie

Dyrektorem.  Pan  Wójt  zaznaczył,  że  osobiście  nie  bierze  w  tym  udziału,  są  do  tego

oddelegowani  niektórzy  pracownicy  Urzędu  Gminy  i  Przedstawiciele  Polskiego  Związku

Nauczycielstwa. Dzięki temu konkurs zostanie przeprowadzony rzetelnie i racjonalnie. 

Pan  Sidor  zaznaczył,  że  sam  nie  neguje  zasadności  konkursu,  a  wszystko  zależy  od

zasiadających w komisji  osób.  Dodał,  że  chodzi  tylko  o  relację  pomiędzy nauczycielami

a Panem Wójtem. 

Pan Wójt dodał,  że wynika to z napiętego kalendarza,  czasem trudno pogodzić wszystko.

Szkoła w Godkowie też ma pretensje, że w ubiegłym roku Wójt wybrał się na zakończenie

roku do Bielicy zamiast do nich. 

Pan Sidor zasugerował ustalenie z dyrektorami takiej godziny rozpoczęcia zakończenia roku,

aby Pan Wójt mógł zdążyć wszędzie.

Radny Gminy Pan Sławomir Łesyk zaproponował powrót do porządku obrad. 
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Ad.  pkt  6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Gminy Godkowo na lata 2016-2019

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i pozytywnie zaopiniowany. 

Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały,  Przewodniczący  poddał  go  pod

głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 12 głosami „za” jako:

Uchwała Nr XIX/87/2016 – stanowiąca załącznik nr 5 do protokołu

W głosowaniu nad powyższą uchwałą udział wzięło 12 radnych.

Ad. pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Godkowo na 2016 rok

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i pozytywnie zaopiniowany. 

Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały,  Przewodniczący  poddał  go  pod

głosowanie, w wyniku którego został przyjęty  12 głosami „za” jako: 

Uchwała Nr XIX/88/2016 – stanowiąca załącznik nr 6 do protokołu

W głosowaniu nad powyższą uchwałą udział wzięło 12 radnych.

Ad. pkt 8.   Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w

wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na okres od 01 sierpnia 2016 roku do 31 lipca

2017 roku.

Pani  Skarbnik  przedstawiła  zmianę  stawek  na  nowy okres.  Przewodniczący  Rady

Gminy  poinformował,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym  posiedzeniu

Komisji Rady Gminy i pozytywnie zaopiniowany. 

Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały,  Przewodniczący  poddał  go  pod

głosowanie, w wyniku którego został przyjęty  12 głosami „za” jako: 

Uchwała Nr XIX/89/2016 – stanowiąca załącznik nr 7do protokołu

W głosowaniu nad powyższą uchwałą udział wzięło 12 radnych.
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Ad. pkt 9.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Godkowo za 2015 rok.

Przewodniczący  poinformował,  że  sprawozdania  zostały  przekazane  radnym  do

przeanalizowania oraz dla Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. Uchwałą z

dnia 11 kwietna 2016 roku  Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię na

temat przedmiotowych sprawozdań.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i pozytywnie zaopiniowany. 

Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały,  Przewodniczący  poddał  go  pod

głosowanie, w wyniku którego został przyjęty  12 głosami „za” jako: 

Uchwała Nr XIX/90/2016 – stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu

W głosowaniu nad powyższą uchwałą udział wzięło 12 radnych.

Kierownik Zarzadu Dróg Powiatowych opuścił Salę Narad.

Ad.  pkt  10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  absolutorium

z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2015 rok

Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował  o  uzyskaniu  pozytywnej  opinii

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  na  temat  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy

Godkowo  za  2015  rok  oraz,  że  Komisja  Rewizyjna  po  przeanalizowaniu  sprawozdania

finansowego za 2015 rok i informacji o stanie mienia gminy również pozytywnie i bez uwag

zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy Godkowo za 2015 rok, a następnie zwróciła się z

wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie wójtowi absolutorium z tego tytułu. Przewodniczący

poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Pani  Ewa  Adamczyk  odczytała  wniosek

stanowiący załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodniczący  poinformował  następnie,  że  Wniosek  Komisji  Rewizyjnej

przekazany został  do Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Olsztynie celem zaopiniowania.

Uchwałą  z  dnia   06  czerwca  2016  r.  (załącznik  nr  10  do  protokołu)  Regionalna  Izba
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Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia

Wójtowi absolutorium.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i pozytywnie zaopiniowany. 

Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały,  Przewodniczący  poddał  go  pod

głosowanie, w wyniku którego został przyjęty  12 głosami „za” jako: 

Uchwała Nr XIX/91/2016 – stanowiąca załącznik nr 11 do protokołu

W głosowaniu nad powyższą uchwałą udział wzięło 12 radnych.

 Radny Pan Sławomir Łesyk opuścił salę obrad.

Ad. Pkt 11.  i  12.  Odpowiedzi na interpelacje i  wnioski Radnych oraz odpowiedzi  na

zapytania mieszkańców.

Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  nadszedł  czas  na  udzielenie

odpowiedzi na interpelacje i wnioski Radnych oraz zapytania mieszkańców. Poprosił Pana

Wójta o zabranie głosu.

Pan  Wójt  powiedział,  że  odpowiedzi  udzielał  na  bieżąco.  Podziękował  Radzie  za

otrzymane  absolutorium,  jak  również  wszystkim pracownikom za  współpracę.  Dodał,  że

postara się naprawić relacje z Gimnazjum w Dobrym. 

Ad. pkt 13.      Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji

Protokół z obrad XVIII sesji został udostępniony Radnym do wglądu. Nie wniesiono

uwag. Protokół przyjęto 11 głosami „za”

Ad. pkt 14.     Zakończenie obrad.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  ok.  godz.  11:45

zakończył obrady XIX Sesji VII kadencji Rady Gminy Godkowo. 

Podziękował wszystkim za przybycie.

Protokołowała- Joanna Kubiak                                   Przewodniczył - Mariusz Dziki

7


